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Föregående minnesanteckningar 
Ordförande för mötet, Lars-Ove Johansson går igenom anteckningarna som därefter läggs till 
handlingarna. 

Återkoppling från föregående möte 
- Hastighet vid Kulturskolan – Tekniska förvaltningen gör ett omtag och tittar på 

frågan igen. Mätningar av trafik och hastigheter visar att medelhastigheten på 
sträckan vid Kulturskolan är 36 km/h, 2% av fordonen har överträtt 50 km/h och 
deras medelhastighet var 53 km/h. 5% av trafiken förbi var tung trafik. 600 barn är 
inskrivna i Kulturskolans verksamhet.  

- Lastbilar på industriområdet – Lugnar i området nu. Miljö- och byggförvaltningen 
har mätt och det finns inte tecken på diesel i marken. 

- Nattvandring – fortsatt arbete. Möte med Nattvandring.nu i september.  
 

Information från Polisen 
Peter Tagesson deltar idag och informerar från Polisens verksamhet. Peter är gruppchef och 
ansvara för kommunpoliserna och Stöd och service.  
Polisorganisationen växer, Lpo Ljungby blir 65 poliser i december. Det är bra, men man 
växer ur Polishuset, både lokaler och garage börjar bli för litet.  
Hans informerar om att inbrotten (främst på landsbygden) ökar, också mycket 
båtmotorstölder. Statistiken finns i teamet. 

Återkoppling sommaren 
Ing-Marie informerar om verksamheten som Kultur och fritid haft under sommaren. 
Sunnerboskoj för tionde året i år, har varit välbesökt, både i stan och på landsbygden. Det är 
tydligt att besöken ökar med fint väder. Utebaden i Ljungby och Lagan har varit välbesökta. 
Mycket positivt att de har kunnat vara öppna hela sommaren. Badbussen har rullat till 
Mjälen från den 24 juni till den 4 augusti. Totalt har drygt 500 personer åkt med bussen. 
Klotter och skadegörelse har minskat markant i sommar. Visst häng på olika skolgårdar, 
främst Ekebacken och Bergalyckan. Det är bra att ytorna används, men tråkigt när det går 
sönder saker och besökarna skräpar ned.  
Skolavslutningar/student i början av sommaren avlöpte lugnt.  
Ljungbydagarna nu i augusti var också ok. Fint samarbete av polis, 
socialrådgivare/kuratorer, föräldrar och nattvandrargruppen under olika delar av sommaren. 

Lägesbild 
Lägesbilden presenteras. 
Fyrverkeriförbud Stora- och Lilla torg är klart. Uppföljning av arbetet kring Garvaren 
kommer ske nu i höst. Socialförvaltningen fortsätter sitt arbete mot en grupp ungdomar som 



    
  

 
 

stökat under våren.  
Embrace är vårt system för inrapportering av händelser. Arbetet går framåt, men 
rapportörerna behöver bli bättre på att rapportera in. Det finns även utrymme för fler 
rapportörer. Övrig genomgång av lägesbild. Vi ser att anmälningar på bedrägerier 
fortfarande är högt. Bidragsfusk, välfärdsbrott och enstaka narkotikabrott.  

Trygghet i centrum - ungdomar 
Ungdomar (enligt unga kommunutvecklare och åk 3 på Samhällsprogrammet) tycker 
centrum är tråkigt, det finns för lite att göra, för få butiker och det finns mörka otrygga 
platser. Det var svårt att få fram precisa platser, men gränder ut från torgen nämns. Ljuset är 
under uppdatering. BID jobbar med trygghetsfrågan och att göra centrum mer välkomnande.  

Allas barn 
Allas barn har fått extra pengar i budget för 2025 och pengarna ska finansiera en 
Socialrådgivare till. Placering av tjänsten blir på IFO, i Sonja Otterholms grupp. Uppdrag är 
att arbeta främjande och förebyggande i barn och ungas närhet, fritid, familj och skola. Även 
fältverksamhet ingår i tjänsten. 

Bidra BRÅ  
Pengar kan sökas från BRÅ för brottsförebyggande åtgärder. Har er verksamhet ett 
önskemål? Kom in med det till Emelie innan den 31 oktober. Mer info finns på BRÅs 
hemsida. Ekonomiskt stöd till kommuner för brottsförebyggande åtgärder - 
Brottsförebyggande rådet (bra.se) 

Övriga frågor 
Gängsnacket – Används den? Socialförvaltningen har börjat använda den och skolor är på 
gång under hösten. Gängsnacket är ett material som vänder sig till vuxna i barns närhet där 
man ser ett ändrat beteende kopplat till gäng och gängkriminalitet och hur man kan bemöta 
och jobba med det. Nu har det även kommit ett material som vänder sig till barn och unga. 
Belysning i Lagan. Vid trygghetsvandringen i Lagan under våren framkom att det saknas 
belysning på cykelvägen bakom gymmet. Det är inte åtgärdat, men tekniska förvaltningen 
meddelar att det finns en plan för att åtgärda det.  

Laget runt 
Barn- och utbildningsförvaltningen 
Lärare har uttryckt att man gärna ser att polisen besöker skolorna även utan att det behöver 
”vara nåt”.  
Miljö och bygg 
Inget 
Tekniska förvaltningen 
Ska byta armaturen vid torget. För ökad trygghet och bättre belysning.  
Mindre klotter med mycket mer klistermärken.  
Socialförvaltningen 
Lugn sommar. Flera domar med ungdomsvård. Mycket lugnare med orosanmälningar just 
nu.  
Kultur- och fritidsförvaltningen 
Inbrott på biblioteket, stöld av konstverk.  
Kommunledningsförvaltningen 
Näringslivsavdelningen – Ulrika, polis och Brottsförebyggare har gjort företagsbesök för att 
prata brottsförebyggande arbete.  



    
  

 
 

 
Företagarna 
Upplever mer droger och företagen utrycker en oro. Både kunder och anställda.  
 
Lars-Ove avlutar mötet med att uppmärksamma oss på att det i helgen är EPA-dunk i Lagan 
och alla är välkomna! 
 


